
Lasowce Wielkie 
Protokół nr 6/2019 

z posiedzenia Komisji Komunalno-Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego 

W posiedzeniu brali udział: 

1. DanielGagat -WójtGminy 
2. Krzysztof Lech - zastępca Wójta Gminy 

Tematy posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie- analiza pism przekazanych na posiedzenie komisji: 

- pismo Rady Sołeckiej wsi Laskowice z dnia 09.07.2019r. dot dofinansowania w kwocie 
2500,00 zł do remontu pomieszczeń po byłym mieszkaniu 

- pismo Pani H.B >zam. dot. usytuowania progów zwalniających 

- pismo UG z dnia 17.07.2019r. znak:GN.6822.17.209JS dot. przejęcia dróg powiatowych 
przedstawionych w piśmie Starostwa Powiatowego w Kluczborku z dnia 32.07.2019r 

- pismo -deklaracja Sołtysa wsi Jasienie z dnia 21.0&2019r. dot. podpisów rodziców w 
sprawie chęci zapisania dzieci do przedszkola. 

2. Analiza projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 
terenie Gminy Lasowice Wielkie, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 
Lasowice Wielkie, udostępnionych dla operatorów publicznego transportu zbiorowego i 
przewoźników drogowych oraz ustalenia warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

3.Sprawy bieżące. 

Rady Gminy Lasowice Wielkie 

z dnia 19 sierpnia 2019 r. 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Piotr Kisiel 
2. Norbert Barcz 
3. Gabriela Prochota 
4. Renata Pilot 
5. Gabriela Świerc 

- Przewodniczący 
- Z-ca Przewodniczącego 
- członek 
- członek 
- członek 



Adl. Rozpatrzenie- analiza pism przekazanych na posiedzenie komisji: 

- W odpowiedzi na pismo Rady Sołeckiej wsi Laskowice z dnia 09.07.2019r. Komisja 
pozytywnie opiniuje dofinansowanie w kwocie 2500,00 zł do remontu pomieszczeń po byłym 
mieszkaniu 

Głosowanie: 5-za, 0-pizeciw, O-wstrzymujących się 

-W odpowiedzi na pismo Pani H.B , zam.' dot usytuowania progów 
zwalniających na drodze gminnej Komisja proponuje przedyskutować w/w sprawę na 
zebraniu wiejskim i rozpatrzyć dwie opcje jej rozwiązania (progi zwalniające lub strefa 
ruchu). 

Glosowanie: 5-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących się 

- Po analizie pisma Starostwa Powiatowego w Kluczborku z dnia 12.07.2019r. dot. przejęcia 
dróg powiatowych Komisja wyraża zgodę na przejęcie następujących odcinków dróg 
powiatowych: 

- droga nr. 13150 od Gronowie w stronę lasu (działki nr. 169,177,54 KM4) 

- droga nr.13170 od skrzyżowania w/w drogi z drogą powiatową Chudoba-Lasowice do 
Szumiradu wraz z działkami nr.170/6, 170/7,18/23 stanowiącymi planowany przebieg nowej 
przeprawy mostowej pizez rzekę. 

Podejmując powyższą decyzję Komisja miała na uwadze dobro mieszkańców Gminy. 
Przejmują: w/w odcinki dróg będzie można w przyszłości w znaczny sposób poprawić jakość 
warunków komunikacyjnych dla osób z nich korzystających. 

Glosowanie: 5-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących 

- Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości treść pisma -deklaracji Sołtysa wsi Jasienie z 
dnia 21.06.2019r. dot. podpisów rodziców w sprawie chęci zapisania dzieci do przedszkola. 
Komisja wnosi o rozpatrzenie sprawy na najbliższym posiedzeniu Komisji Oświatowej Rady 
Gminy. 

Glosowanie: 5-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących 

Ad2. - Analiza projektów uchwał: 

- Komisja na wniosek Pana Wójta zapoznała się z projektem uchwały w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Lasowice Wielkie, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Lasowice Wielkie, udostępnionych dla operatorów publicznego 
transportu zbiorowego i przewoźników drogowych oraz ustalenia warunków i zasad 
korzystania z tych obiektów. Członkowie Komisji do powyższego projektu nie wnieśli uwag. 

Glosowanie: 5-za, 0-pizeciw, O-wstrzymujących się 



Ad. 3- Sprawy bieżące: 

- Na wniosek Pana Wójta Komisja wyraża zgodę podział działki nr.168/17 KM 14 w 
Laskowicach na 3 działki budowlane a dalszej kolejności ich sprzedaż. 

Głosowanie: 5-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących się 

- pan Wójt udzielił odpowiedzi na pytania członków Komisji dotyczące bieżących spraw 
toczących się na terenie Gminy Lasowice Wielkie. 

- Radny Barcz zapytał Pana Wójta czy wpłynął protest mieszkańców sołectw Lasowice 
Wielkich i Trzebiszyna dot. powstania wytwórni asfaltu w Tizebiszynie. Pan Wójt 
odpowiedział iż żaden wniosek - protest nie wpłynął do Urzędu. 

-Na pytanie Radnego Barcza dot cmentarza w Lasowicach Wielkich Wójt odpowiedział że 
sprawa jest zakończona strony podjęły ugodę. 

- Radny P.Kisiel zapytał na jakim etapie jest wymiana wiaty przystankowej w Chudobie. Pan 
Wójt odpowiedział, że w najbliższym czasie zostanie sprawa zakończona. 

-Na wniosek Pani Radnej G.Prochota Pan Wójt udzielił informacji o wyniku przetargu na 
rozbudowę Sali w Jasieniu podkreślając, że na chwilę obecną w budżecie gminy nie ma 
środków na zwiększenie kwoty na jej rozbudowę. Kwota z przetargu jest prawie 280tys. zł 
większa od zaplanowanej w budżecie na to zadanie. 

Po wyczerpaniu tematyki przewodniczący zakończył posiedzenie. 

Komisja obradowała w godzinach: od 14.30 do 16.00 

Piotr Kisiel- Przgy odniczący Komisji 

Proi 

Podpisy członków Komisji: 


